
Referat - Laven - Lokalrådsmøde d. 13/6- 2023

Børnehaven Kl. 17 – 18.30

 Tjek ind
De første 5 minutter af mødet

 Godkendelse af referat fra sidste møde
Godkendt

 Tilbagemelding omkring opgaver siden sidste møde
o Sejs Lokalråd vil gerne have møde om eventuelle samarbejdspunkter

 De har: Fredningsudvalg, Baneudvalg
 evt. samarbejde om cykelsti
 Anna, Martin og Rune vil gerne deltage i et fælles møde med 

repræsentanterne fra Sejs Lokalråd

Skanderborg Kommune anser ”søstien” for at være en cykelvej til Ry.
Silkeborg kommer med grus til Søpladsen, hvis vi selv lægger det ud.
Fælles arbejdsdag med Alling (aug. - sept.)

”Jættekvinden”
 Det er Per og Lones grund. Servitutten er udløbet men så længe 

de ikke skal bruge grunden har de ikke noget imod at den bliver 
brugt som nuværende.

 Agnete og Bente passer området. De så gerne at buskadset 
fjernes, så det bliver mere åbent i sten og træ med store sten.

 Forslag til forbedringer: Slankning af fyrrehæk (både indvendigt 
og udvendigt). Barkflis. ”Vippedyr”. Skilt. 

Kristian Skadhede undersøger priser for overgang/tunnel i østenden af 
perronen.

 Trafik. Rune
Politiets målinger viser at der køres for hurtigt på Mollerrupvej.
Vi har ikke hørt videre om kommunensplan ang. 60 på strækningen.
Vi foreslår bump ved campingpladsen og på Mollerupvej lige efter Anedalvej.



 Planlægning af borgermøde
Trafikpunkt med politiperson og kommuneperson.
Cykelstier med cykelperson
Mødet er d. 23/9 i børnehaven

 Næste møde
27/6 kl. 17 hos børnehaven


